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202 【神的話如豐富寶庫】 

Listen to Midi 

 

(一)神的話如豐富寶庫，其中美善充足；有心願者都可進入，享受它的豐富。神的話像

稀世寶礦，珍寶深深內藏；留待尋求的人來將此礦挖掘、分享。 

 

(二)神的話如萬星燦爛，射下閃爍光綫，引導客旅，使能看見，一路安然進前。神的話

如武器之倉，備足全副軍裝，在世一生，如上戰場，它使我打勝仗。 

 

(三)哦，我寶愛禰的話語，我要挖掘礦區，屬天珍寶容我盡取，幷在光中沐浴。找出適

用軍裝一穿，神的話作寶劍；面對仇敵，勇往直前，爲主勇敢征戰！ 

 

(四)它是永活之神的話，愛子心意表達；無它，不能將地踐踏，也不能將敵殺。主，將

正確存心賜給，使我學得智慧，如嬰孩般簡單、寶貴，禰屬天的教誨。 

 

 

(1) Thy Word is like a storehouse, Lord, with full provision there, and everyone who seeks may come, its glorious wealth 

to share, Thy Word is like a deep, deep mine, and jewels rich and rare are hidden in its mighty depths for ev'ry searcher 

there. 

 

(2) Thy Word is like a starry host:A thousand rays of light are seen to guide the traveler, and make his pathway bright. 

Thy Word is like an armory, where soldiers may repair, and find, for life's long battle day, all needful weapons there. 

 

(3) O may I love Thy precious Word, may I explore the mine, may I its glorious riches take, may light upon me shine. O 

may I find my armor there, Thy Word my trusty sword; I'll learn to fight with every foe the battle of the Lord. 
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(4) Word of the ever living God,will of His glorious Son; without Thee how could earth be trod,or God and Christ be 

won? Lord, grant us all aright to learn the wisdom it imparts, and to its heav'nly teaching turn, with simple, child-like 

hearts. 
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